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Deelnemers
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project

begonnen als projectmedewerker Covid-19 vaccinvoorziening.

Besproken punten

Versie: 0.1

Er komt geen zorgverlenersportaal, wettelijke gronden ontbreken. Vraag is nu

hoe we de gegevens van stand-alone huisartsen kunnen verwerven.

InfoPunt: Nieuw tel. nr. is gereed. TopDesk is uitgebreid. Bezig met TopDesk

hulpmiddel te maken voor snel beantwoorden van mails. Komende week worden

4 nieuwe medewerkers ingewerkt. Er komt geen specifiek mail adres lijkt het.

Eind vd week alle spuiten, naalden en oplosvloeistof binnen.

Vaccins: naar verwachting voor eind van de week aantallen en leverdata van

vaccin van Pfizer bekend. Pfizer gevraagd naar ondersteuning t.b.v. repack van

de vaccins.

Op verzoek van IG] worden los aparte stickers met batchnummers geleverd voor

het “vaccinatiebewijs”, is wel risicovol.

5.1.2e gaat VV ondersteunen. Eerste klus: privacygegevens bij

bestelproces.
Toezegging minister aan Tweede Kamer: spillage monitoren / in de gaten
houden.
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Pfizer wordt eventueel omgepakt i.v.m. grote verpakking en korte

houdbaarheid. Moderna in principe niet, maar gaat FL over. EER neemt dit

mee in overleg met EXEee is al heel ver met richtlijn. Nachtmerriescenario: overstelpt
worden met bewijzen (spuiten, flesjes) van productklachten.

Inspectie Gezondheidszorg en Jeugd (I1G]) wil graag betrokken worden om een

veldnorm te kunnen stellen. D. aan IG] koppelen, heeft spoed.
In eerste instantie wordt aan 25 GGD locaties geleverd.

Mogelijk aansluiten bij teststraten, dat zijn er minder dan 20. Vrijdag 11 dec.

overleg met GGD GHOR, zit bij.

IEEEzor gt dat uitvoerders en vaccins in CIMS komen te staan. Vaccins hebben

nu nog geen merknamen, wel werknamen. CIMS kan vragen stellen aan|EEEY)
hier over en over de intervallen tussen de prikken.

Bestelapplicaties: veel onduidelijkheid over de doelgroepen. Naast de SNPG

applicatie hebben we ook iets nieuws nodig. SNPG wil/kan niet veel nieuwe

groepen toevoegen. FormDesk - zelf inkloppen. Moeten mogelijk mensen bellen

om contactgegevens te vragen, maar die groep lijkt niet zo groot.
Dit moeten we in brokken aanpakken, nu eerst GGD locaties, daarna

verpleeghuizen en gehandicaptenzorg
InfoPunt heeft binnenkort 4 nieuwe mensen erbij die kunnen bellen.

Lijst van oet naast SNPG lijst gehouden worden, dat moet nagebeld

worden. heeft ook iemand beschikbaar.

Bij bestellingen via FormDesk moeten gegevens vooraf toegevoegd worden ter

identificatie. Er moet nog bepaald worden waar de lijsten staan / in welke

omgeving. Dit wordt meegenomen in overleg me IEEE We moeten kunnen

verifiéren voordat BIS in beheer kan nemen.

5.1.2e zijn in Ermelo bjj Landelijk Coérdinaticentrum

Patiéntenspreiding (LCPS) geweest. Zij waren zowel bij de eerste als tweede golf
actief; civiel-militaire samenwerking.
Lessons learned:
- Er was daar nog niets.

- Benader het alsof het oorlog is en er een tegenstander is. Richt de

besluitvorming zo in.

- Weet wie de baas is, weet wie de besluiten neemt, wie heeft de regie?
- Opdracht moet duidelijk zijn, anders is 4 jan. niet haalbaar.

- Regievoerder 1/3 van de tijd nodig, uitvoerder 2/3 van de tijd. Essentieel dat

er een tijdsbalk komt met besluitmomenten.
- Veel losse eindjes, onzekerheid.
- LCPS heeft het opgelost door een militaire organisatie neer te zetten.

Opmerking: hier lastig vanwege alle spelers: VWS, uitvoerders, RIVM
- Current en plans scheiden; 4 januari en daarna.

EERE oa leidende rol spelen in 4 januari operatie. Het is nog steeds niet

gelukt om haar officieel te positioneren binnen het RIVM project. Lijkt of

urgentie alleen hier gevoeld wordt. Lopen we continue tegen aan. Moeten we

eigen weg volgen als DVP? Dit is een risico. Er is wel al een vooraankondiging

geweest in het programma.

We praten veel over waar knelpunten zitten, laten we meer focussen op wat we

wel kunnen en zorgen dat we doorpakken. Bijvoorbeeld vraag
— aanbod, hoe

gaan we dat regelen? Exacte locaties zijn niet belangrijk.
ICT werkt volgens scrum - militaire operatie, minder overleg, tijd over om te

werken.

Maak de meters bij DVP die je kunt maken!
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